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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012. évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez

„Mikor kapnak végre érdemi megbecsülést a pedagógiai- és gyógypedagógia i
asszisztensek?”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ elektronikusan várjuk .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Jobbik az elmúlt években már több alkalommal is felszólalt a pedagógiai- é s
gyógypedagógiai-asszisztensek érdekében, ugyanis még mindig nem részesülnek azon
megbecsülésben – anyagi és szellemi értelemben egyaránt – amelyet a pedagógus-kollégá k
méltán élvezhetnek .

Annak érdekében, hogy a pedagógusok és az asszisztenseik közt fennálló megbecsülésbeli
méltatlan és igazságtalan különbségeket felszámoljuk, törvénymódosító javaslatot nyújtottunk
be a pedagógusigazolvány jogosultsági körének kiterjesztésére, hogy a pedagógiai é s
gyógypedagógiai asszisztensek is igényelhessék a jogosultság általi kedvezményeket .
Érthetetlen, hogy miért, de ezt Önök leszavazták, elutasították . Ugyanúgy, mint a
minimálbérnek megfelelő bérezésük emelését, amelyre 2008 óta, vagyis 10 éve nem kerül t
sor, és így a Klik előtti időkhöz képest még csökkent is a jövedelmük . Noha a Kormány
béremelést ígért számukra, az ígéret ellenére ez elmaradt .



Az említett hátrányos megkülönböztetés megmutatkozik abban is, hogy a pedagógiai- é s
gyógypedagógiai-asszisztensekre nem vonatkozik az az 5 szabadnap, amely fölött az iskolá k
szabadon rendelkeznek, így számukra kötelez ő az iskolában tartózkodni ezeken az
alkalmakon, szemben a pedagógus kollégáikkal .

Tisztelt Miniszter Úr !

Azt láthatjuk, hogy Önök lényegében semmit sem tettek az asszisztensek érdekében . Pedig ők
nélkülözhetetlen tevékenységükkel hathatósan hozzájárulnak a pedagógusok oktató i
munkájának sikeréhez, valamint a kisiskolások, sokszor a sajátos nevelést igényl ő ,
magatartásproblémás gyermekek mindennapi életben való boldogulásához .

A nemrégiben tartott pedagógusnap id őszerű felhívást is jelent, arra vonatkozóan, hogy a
pedagógiai munkát végzők végre valódi, érdemi megbecsülést kapjanak, kivétel nélkül .
Szociális néppártként alapvetésként is tekintünk erre .

Ennek jegyében tisztelettel kérdezzük, hogy mikor várható végre elmozdulás annak irányába,
hogy a pedagógiai- és gyógypedagógiai-asszisztensek egyenlő megbecsülésben részesüljenek
pedagógus társaikkal együtt ?

Várjuk érdemi válaszát !

Budapest, 2018. június 4 .

Tisztelettel :
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